
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Koguta 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 lipca 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury i budownictwa Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W odpowiedzi na moje oświadczenie z 4 listopada 2016 r. pan minister Andrzej Bittel, odpowiadający 

z Pana upoważnienia, poinformował mnie, że resort podjął niezbędne działania w celu wprowadzenia wspól-

nego biletu dla wszystkich przewoźników kolejowych (pismo DTK 1.054.6.2016.PAP 2 z 5 grudnia 2016 r.). 

Proszę o informację o obecnym stanie prac nad wprowadzeniem wspólnego biletu, o zidentyfikowanych 

wyzwaniach i zagrożeniach dotyczących tego programu oraz o przewidywanym terminie wprowadzenia 

wspomnianego projektu. 

Stanisław Kogut 
 


